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Abstract (en)
[origin: WO7900364A1] In a valve comprising a cylindrical chamber, a ring-shaped elastic sheet is pressed against an inlet opening of the chamber
in order to avoid flexion breaking of the elastic sheet, the shape and arrangement of the sheet being such that it may easily expand when the valve
is open under the pressure of the medium being isolated without being supported by the inside walls of the chamber.

Abstract (fr)
Dans une soupape comprenant une chambre cylindrique, dans laquelle une feuille elastique en forme d'anneau est pressee contre une ouverture
d'entree pour eviter des ruptures de flexion de la feuille elastique, la forme et la disposition de cette feuille sont telles qu'elle peut s'elargir sans
difficulte dans une position d'ouverture de la soupape sous la pression du milieu a rendre etanche sans s'arc-bouter sur les parois interieures de la
chambre.
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